

## ROTH COMPOSITE MACHINERY GMBH

Forststrasse 3  
D- 35099 Burgwald  
Phone +49 (0)6451 719180  
Fax +49 (0)6451 7191830

info@roth-composite-machinery.com ·  
www.roth-composite-machinery.com  
Contact person / Ansprechpartner: Winfried Schaefer  
winfried.schaefer@roth-industries.com



### Tailored solutions for production processes

Roth Composite Machinery is a worldwide acting company having experience in the special machinery construction of more than 100 years. The manufacturer develops, designs and builds machines and production lines for the filter industry. The large product range comprises mechanically controlled or servo-driven knife pleating machines, rotary pleating equipment and mini-pleat systems.

The machines stand for first-class product quality and efficient mechanical engineering. A global network of sales agents ensures fast and top-class service. The knife pleating machines and the rotary pleating equipment can be provided for all common working widths and pleat heights. A customized design and the equipment of machines exactly according to the customer's requirements are major strengths of Roth Composite Machinery. Optionally, suitable peripheral systems, such as unwinding units and cross-cutters, are available.

Roth Composite Machinery is a company of the family-owned Roth Industries comprising various firms and around 1,300 employees worldwide. It is acting in the business fields Pleating & Coating, Filament Winding & Prepeg as well as Brushes & Brooms.

### Maßgeschneiderte Lösungen für Produktionsprozesse

Roth Composite Machinery ist mit über 100 Jahren Erfahrung im Sondermaschinenbau weltweit tätig. Der Hersteller plant, konstruiert und fertigt Maschinen und Produktionslinien für die Filterindustrie. Das breite Sortiment beinhaltet mechanisch und servomotorisch gesteuerte Messerfaltmaschinen, Rotationsfaltmaschinen und Minipleat Faltsysteme.

Die Maschinen stehen für erstklassige Produktqualität und leistungsstarken Maschinenbau. Ein weltweites Vertriebsnetzwerk garantiert schnellen und hervorragenden Service. Die Messer- und Rotationsfaltmaschinen gibt es für alle gängigen Arbeitsbreiten und Faltenhöhen. Kundenspezifische Auslegung und Ausrüstung von Maschinen genau nach Kundenanforderung ist eine der großen Stärken von Roth Composite Machinery. Optional sind passende Peripherieanlagen wie Abrollungen und Querschneider erhältlich.

Roth Composite Machinery ist ein Unternehmen der familiengeführten Roth Industries mit verschiedenen Firmen und rund 1300 Mitarbeitern weltweit. Es ist in den Geschäftsfeldern Pleating & Coating, Filament Winding & Prepeg sowie Brushes & Brooms tätig.



### Machines & plants

- Filter pleating machines
- Adhesive application systems
- Knife pleating machines
- Rotary pleating equipment
- Cutting systems

### Maschinen & Anlagen

- Filterfaltmaschinen
- Klebstoffauftragsysteme
- Messerfaltmaschinen
- Rotationsfaltmaschinen
- Schneidesysteme